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Kultur- och fritidsnämnden

Observera att mötet inleds med utbildning på bibliotket kl. 17:00!

Tid: Torsdagen den 30 november 2023, kl. 19:00
Mötet inleds med utbildning på biblioteket kl. 17:00.

Plats: rum Bergaholm, Salems kommun

Ärenden:

1 Salems biblioteks öppethållande 2024

2 Fritidsgårdens redovisning av enkät 2023

3 Fritidsgårdens öppethållande 2024

4 Redovisning av synpunkter och klagomål 2023

5 Salems kommuns idrottsstipendium 2023

6 Ordförande och förvaltningschef informerar

7 Anmälningsärenden

Andreas Lundvall Henrik Svensson
Ordförande Sekreterare
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Kultur- och fritidsnämnden

Plats och tid: Torsdag den 30 november 2023, kl. 19:00-21:00, rum Bergaholm, Salems
kommun

Beslutande: Andreas Lundvall (M), ordförande
Ninos Garis (L)
Sead Kosevic (M)
Anna Brandt (C)
Björn Wivallius (S)
Maria Eklund (S)
Michael Lindahl (R)

Ersättare: Solweig Byfeldt (M), Nina Gran Lindgren (L), Leif Ståhl (C), Jonathan Gomez (KD),
Atieh Banou (S), Mats Gustafson (S), Elisabeth Säfström (R)

Övriga deltagande: Annika Holmertz, Förvaltningschef
Henrik Svensson, Fritidskonsulent/Nämndsekreterare

Utses att justera: Anna Brandt (C)

Justeringens
plats och tid: Torsdag den 7 december 2023 kl. 14:30, Kultur- och fritidsförvaltningen

Underskrifter: Sekreterare …………………………
Henrik Svensson

Ordförande …………………………
Andreas Lundvall

Justerande …………………………
Anna Brandt

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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Kultur- och fritidsnämnden

Anslag/bevis

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ: Kultur- och fritidsnämnden

Sammanträdes-
datum: 2023-11-30

Datum för anslagets
uppsättande: 2023-12-08

Överklagande tiden går
ut: 2023-12-29

Datum för anslagets
nedtagande: 2023-12-30

Förvaringsplats
för protokollet: Kultur- och fritidsförvaltningen

Underskrift: …………………………
Henrik Svensson

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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Kultur- och fritidsnämnden

Innehållsförteckning

1 Salems biblioteks öppethållande 2024

2 Fritidsgårdens redovisning av enkät 2023

3 Fritidsgårdens öppethållande 2024

4 Redovisning av synpunkter och klagomål 2023

5 Salems kommuns idrottsstipendium 2023

6 Ordförande och förvaltningschef informerar

7 Anmälningsärenden

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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Kultur- och fritidsnämnden

KoF § xx 1
Dnr. KFN/2023:40 - 880

Salems biblioteks öppethållande 2024
Kultur- och fritidsförvaltningen har tagit fram ett förslag till öppethållande för biblioteket

avseende 2024. Förslaget innefattar ordinarie öppettider samt reglerar öppethållande i

samband med helgdagar, lov och sommarperioden.

Förslaget till öppethållande 2024 innebär ingen förändring av öppethållandet från

föregående år.

Förslag till beslut
Kultur- och fritidsnämnden antar förslaget till öppethållande för Salems bibliotek 2024.

_________________

Beslutsexpediering:
Biblioteket

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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Dnr. KFN/2023:40 - 880

Kultur- och fritidsförvaltningen
Lisa Muhr
Bibliotekschef

Kultur- och fritidsnämnden

Salems biblioteks öppethållande 2024

Förslag till beslut
Kultur och fritidsnämnden antar förslaget till öppethållande för Salems bibliotek 2024

Sammanfattning av ärendet
Biblioteket föreslår följande öppettider för 2024.

Ordinarie öppettider 2024
Måndag och torsdag 13-19

Tisdag, onsdag och fredag 10-17

Lördagar (september-maj) 10-15

Biblioteket har dag före helgdag öppet till kl 16 och helgdagar stängt.

Sommaröppethållande 24/6-18/8 2024

Måndag och torsdag 13-19

Tisdag 13-16

Onsdag 10-13

Fredag och lördag stängt

Förslaget till öppethållande 2024 innebär ingen förändring av öppethållandet från
föregående år.

Finansiering
Förslaget till öppethållande sker inom befintlig ram.

Annika Holmertz
Kultur- och fritidschef

Lisa Muhr
Bibliotekschef
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Kultur- och fritidsnämnden

KoF § xx 2
Dnr. KFN/2023:41 - 816

Fritidsgården redovisning av enkät 2023
Fritidsgården har genomfört en enkät i kommunens skolor 2023 i årskurserna 6-9. 355 st
elever har svarat på 10 st frågor som rör fritidsgården.

Syftet är att kartlägga fritidsvanor för ungdomar i åk 6-9 i Salems kommun samt vilka
önskemål ungdomar har på fritidsgårdens verksamhet.

Förslag till beslut
Kultur-och fritidsnämnden har tagit del av fritidsgårdens enkät för 2023.

_________________

Beslutsexpediering:

Arkiv

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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Kultur-och fritidsförvaltningen
Anneli Orre
Chef fritidsgården

Kultur- och fritidsnämnden

Fritidsgårdens enkät 2023

Förslag till beslut
Kultur-och fritidsnämnden har tagit del av fritidsgårdens enkät för 2023.

Sammanfattning av ärendet
Fritidsgården har genomfört en enkät i kommunens skolor 2023 i årskurserna 6-9. 355 st
elever har svarat på 10 st frågor som rör fritidsgården.

Syftet är att kartlägga fritidsvanor för ungdomar i åk 6-9 i Salems kommun samt vilka
önskemål ungdomar har på fritidsgårdens verksamhet.

Frågan “Är du nöjd med fritidsgårdens aktiviteter” ligger även som en indikator i kultur-
och fritidsnämndens mål för effektivitet i satsningar.

Ärendet
Enkäten innehåller frågor kring fritidsgårdens verksamheter t.ex:

Känner du till fritidsgården
Ja 77,2% Nej 22,8%
Känner du till att det finns fritidsfältare i kommunen
Ja 73,7 Nej 26,3%
Känner du dig trygg på fritidsgården?
Ja 84% Nej 16%

Enkäten innehöll även en fråga kring fritidsintressen:

Umgås med vänner 69%
Tränar någon idrott eller sport 65,8 %
Spenderar tid hemma 59,4%
Studerar 37.7%
Läser böcker lyssnar på poddar,bloggar eller liknande 17,4%
Besöker kyrkans ungdomsverksamhet 5,6%
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Finansiering
Ärendet medför ingen särskild finansiering

Annika Holmertz
Kultur-och fritidschef

Anneli Orre
Chef Fritidsgården

Bilagor

Fritidsgården, sammanställning av svar på enkäten 2023



Sammanställning enkät fritidsgården 2023

De skolor i Salems kommun som har elever i målgrupp årskurs 6-9 har blivit tillfrågade att
delta i enkäten. Enkäten avslutades vecka 43 och följande skolor deltog:

Skogsängsskolan, Söderby friskola, Säbyskolan, Rönninge skola och Nytorpsskolan.

Antal svar totalt är 355 st, antal frågor är 10 st.

Svar på frågor:

Känner du till fritidsgården?

2023 Ja 77,2% Nej 22,8

2022 Ja 78% Nej 22%

Kommentar:

Då fritidsfältarna skapar många aktiviteter på andra platser än fritidsgården, finns det

möjlighet att besökarna inte känner till själva fritidsgården. Det kan vara en av orsakerna till

att nivån ligger kvar på samma som tidigare år.

Känner du till att det finns fritidsfältare i kommunen?

2023 Ja 73,7 % Nej 26.3%

2022 Ja 64,7 % Nej 35.3%

Kommentar:

Fritidsfältare är ute på alla skolor i kommunen i större omfattning än tidigare. 2023 har

fritidsfältarna besökt Rönninges skolor mer än tidigare. Fritidsfältarna försöker också befinna

sig där ungdomarna är och söker upp nya ungdomar som annars inte besöker fritidsgården.

Känner du dig trygg på fritidsgården?

2023 Ja 84,0% Nej 16%

2022 Ja 84,8 Nej 15.2%

Kommentar:

Vi har arbetat med att skapa en trygg fritidsgård. Personalen arbetar riktat med jämställdhet

att det är en fritidsgård för alla. Vi arbetar med att möblera enligt mallen “en fritidsgård för

alla” som är framtagen av KC (kunskapscenter för fritidsledarskap).



Har du någon gång besökt fritidsgården?

2023 Ja 46,2% Nej 53,8

2022 Ja 62,1 % Nej 37,9%

Kommentar:

Fritidsgården har haft svårt att få in besökare på eftermiddagar (årskurs 6-7) då många har

andra fritidsaktiviteter. När säsongen är över inom föreningslivet så ökar antalet besökare.

Om svar, Ja. Hur många gånger har du besökt fritidsgården?

1-5 gånger 6-10 gånger Fler än 10 gånger

2023 53,8% 16,1% 30,0%

2022 46,2% 14,7% 39,1%

Kommentar:

Ungdomar kommer för att delta i specifika aktiviteter som är planerade och ungdomar som

kommer för att “hänga” på fritidsgården är inte i samma utsträckning lika vanligt som

tidigare.

Är du nöjd med fritidsgårdens aktiviteter?

2023 Ja 43,4 % Nej 2,9 % Vet ej 56,8 %

2022 Ja 35,9 % Nej 6,5 % Vet ej 62,2 %

Kommentar:

Vi har ökat antal fasta aktiviteter på fritidsgården. Vi går efter ungdomars efterfrågan på

aktiviteter som t.ex fotboll i hallen, mer sällskapsspel, mer aktiviteter på loven som

genererat i att fler deltar. Vi kommer att följa upp med att öka på våra aktiviteter på

fritidsgården och ute i kommunen och den digitala fritidsgården som startar i januari-24

Vad vill du kunna göra på fritidsgården

De sju svaren som har högst procent är redovisade nedan,medan övriga svar är ej redovisade

1. Umgås med vänner och bekanta 72,1 (70%*)
2. Spela spel sällskapsspel 48% ( 41%*)
3. Aktiviteter i sporthallen 29% (27*)
4. Träffa och prata med fritidsledarna/fältarna 28,1% (15%*)
5. Få hjälp med skoluppgift 17,6% (13%*)
6. Lära mig något nytt.15.9% (10%*)
7. Delta i temakvällar 15,6% (8%*) (%*)=svar på enkäten 2022



Kommentar:
Vi har tagit fasta på vad ungdomar önskar och gjort flera inköp, som sällskapsspel m.m. Vi
har utökat temakvällar. Startat fysisk aktivitet i idrottshallen med olika aktiviteter, träffa flera
ungdomar i skolor och ute på fältet.

Förutom eventuella besök på fritidsgården,vad gör du på din fritid?
De sex svaren som har högst procent är redovisade nedan övriga svar ej redovisade

1. Umgås med vänner 69% (66%*)
2. Tränar någon idrott eller sport 65,8 % (59*)
3. Spenderar tid hemma 59,4% (55%*)
4. Studerar 37.7% (28%*)
5. Läser böcker lyssnar på poddar,bloggar eller liknande 17,4% (10%*)
6. Besöker kyrkans ungdomsverksamhet 5,6% (3%* )

Kommentar:
Fler ungdomar idrottar, spenderar mer tid i hemmet och umgås med vänner.

Finns det någon aktivitet du saknar I Salems kommun

2023 Ja 13,6% Nej 86,4%

2022 Ja 16,4% Nej 83,6%

Kommentar:
Ungdomarna saknar mindre aktiviteter än förra året. Det svar som kommit är att ungdomar
vill ha mer föreningsriktade aktiviteter för olika sporter som ridning, volleyboll, amerikansk
fotboll m.m.

Följer du oss på Instagram? @husetsalem

2023 Ja 25,5% Nej 74,5%

2022 Ja 26,4% Nej 73.6%

Kommentar:
Det är svårt för fritidsgården att ta plats i det sociala mediebruset, speciellt på instagram där
det inte finns så många ungdomar kvar. Ungdomar söker sig till andra plattformar (tik-tok,
snapchat)

Känner du till ungdomsappen?

2023 Ja 51,2% Nej 48,8%

Kommentar:
Ungdomsappen startade i september för att lättare kunna nå ut med fritidsgårdens
aktiviteter. Ungdomsappen har gett effekt då vi når ut till flera och antalet ungdomar på
eftermiddagar har börjat öka i antal. 190 st personer har idag appen i Salems kommun.
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Kultur- och fritidsnämnden

KoF § xx 3
Dnr. KFN/2023:42 - 816

Fritidsgårdens öppethållande 2024
Kultur- och fritidsförvaltningen har upprättat ett förslag avseende öppethållande för

fritidsgården Huset och tider för fritidsfältandet för 2024. Förslaget innefattar ordinarie

öppettider samt reglerar öppethållande i samband med helgdagar, lov och

sommarperioden.

Förändring från 2023 föreslås vara att fritidsfältarna startar kl 15:00 på lördagar (tidigare

16.00) gemensamt med fritidsledarna och öppnande på fritidsgården.

Förslag till beslut
Kultur- och fritidsnämnden antar upprättat förslag avseende öppethållande för
fritidsgården Huset och tider för fritidsfältning för 2024.

_________________

Beslutsexpediering:

Fritidsgården

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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Kultur- och fritidsförvaltningen
Anneli Orre
Verksamhetschef

Kultur- och fritidsnämnden

Fritidsgårdens öppethållande 2024

Förslag till beslut
Kultur- och fritidsnämnden antar upprättat förslag avseende öppethållande för
fritidsgården Huset och tider för fritidsfältning för 2024.

Ärendet

Fritidsgården Huset öppethållande 2024
10 januari - 15 juni samt 14 augusti - 21 december

Årskurs 6-7
Måndag - fredag 14.00 - 17.30
Studiedagar och lov 12.00 - 17.30

Årskurs 8 -17 år
Tisdag - torsdag 18.30 - 21.00
Fredag 18.30 - 22.00
Lördag 15.00 - 22.00

Sommar Öppethållande:
17 juni - 13 augusti 2024

Årskurs 6 -17 år

Måndag - fredag 12.00-21.30

Stängt v 29-31 för att få en bättre och stabilare sommarverksamhet med ordinarie
personal. Antalet ungdomar minskar kraftigt i kommunen under sommaren.
Sommar öppethållandet kan innebära att verksamheten flyttas ut i park, badplats el. dyl.

Jullov 21 december 2024 - 10 januari 2025. Sportlov vecka 9. Påsklov vecka 14.

Höstlov vecka 44.

Begränsningar vid helger

Fritidsgården är stängd: Röda dagar samt påskafton, midsommarafton, julafton och
nyårsafton.
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Fältverksamhet
Fältverksamheten bedrivs hela 2024 förutom perioden 19 juni - 11 augusti, vecka 25-32
då ingen uppsökande verksamhet bedrivs.

En vardagskväll i veckan 19.00 -21.30

Fredag 16.00-23.00

Lördag 15.00-23.00

Lördagar startar fritidsfältarna kl 15.00 (tidigare 16.00) gemensamt med fritidsledarna och
öppnande på fritidsgården.

Extra fältverksamhet

Skolavslutning kommunala grundskolor, skolstart, och valborg. Vid extraordinära händelser
kan extra fältning förekomma.

Annika Holmertz
Kultur- och fritidschef

Anneli Orre
fritidsgårdschef
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Kultur- och fritidsnämnden

KoF § xx 4
Dnr. KFN/2023:43

Redovisning av synpunkter och klagomål 2023
Salems kommun arbetar med ett system för synpunkter och klagomål från allmänheten.

Allmänheten kan via mail, hemsida eller blankett lämna synpunkter som den ansvariga

förvaltningen skall besvara. Redovisning skall årligen genomföras till respektive nämnd.

Kultur- och fritidsförvaltningen har fått in tjugofyra stycken synpunkter och klagomål under

2022, vilka redovisas i tjänsteskrivelse daterad 2023-11-06.

Kultur- och fritidsförvaltningen har besvarat samtliga synpunkter. I vissa har avsändaren ej

lämnat kontaktuppgifter vilket gör att kommunikation i ärendet ej har kunnat fullföljas.

Förslag till beslut
Kultur- och fritidsnämnden har tagit del av inkomna synpunkter och klagomål för 2023.

_________________

Beslutsexpediering:

Kommunstyrelsen

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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Kultur- och fritidsförvaltningen
Annika Holmertz
Kultur- och fritidschef

Kultur- och fritidsnämnden

Redovisning av synpunkter och klagomål 2023

Förslag till beslut
Kultur- och fritidsnämnden har tagit del av inkomna synpunkter och klagomål för 2023.

Sammanfattning av ärendet
Salems Kommun arbetar med ett system för synpunkter och klagomål från allmänheten.
Allmänheten kan via mail, hemsida eller blankett lämna synpunkter som den ansvariga
förvaltningen skall besvara. Redovisning skall årligen genomföras till respektive nämnd.

Ärendet

För kultur- och fritidsnämndens verksamheter har under år 2023 inkommit 24 st (2022

12 st) synpunkter eller klagomål samtliga på mail. De är följande:

1. Discgolfbana
2. Allmänhetens åkning
3. Saknas i Salem/Rönninge
4. Möllebadet
5. Skridskobana Uttran
6. Bidrag till föreningar
7. Salemsvallen
8. Allmänna frågor/synpunkter kring föreningar, idrott och bidrag
9. Bollplaner som inte nyttjas
10. Aktiviteter i Rönninge/Salem
11. Möllebadet
12. Minigolfbana Möllebadet
13. Discgolfbana
14. Badramp Möllebadet
15. Sopor Möllebadet
16. Sopor Möllebadet
17. Möllebadet
18. Fritidsfältare
19. Gör om grusplanerna
20. Uppdatera hemsida
21. Möllebadet fågelspillning
22. Utegym
23. Stökiga personer på biblioteket
24. Fritidsgård för yngre

</BesltsTe
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Kultur- och fritidsförvaltningen har besvarat samtliga synpunkter. I vissa har avsändaren ej
lämnat kontaktuppgifter vilket gör att kommunikation i ärendet ej har kunnat fullföljas. I
vissa fall är Kultur- och fritidsförvaltningens svar en del av kommunens samlade svar där
ex Miljö- och samhällsförvaltningen eller annan förvaltning kompletterar med eget svar.

Annika Holmertz
Kultur- och fritidschef

Delges

Kommunstyrelsen



Salems Kommun
Kultur- och fritidsförvaltningen
Annika Holmertz

Sammanställning, frågor och svar på Kultur- och
fritidsnämndens synpunkter och klagomål 2023

Frågorna och svaren är presenterade. Årets första inkomna frågor/synpunkter först.

Fråga 1- Discgolfbana
Fråga
Finns det några planer på en discgolf bana?
Vore kul om det fanns en i Salem, för det är en bra bit att åka till närmsta bana…
En bana i Salem vore ju kul för både barn och vuxna. Finns ju både 9-håls och 18-håls
banor man kan bygga beroende på hur och vart man kan bygga en bana. Det är billigare
med en discgolf-bana än en padelhall.

Svar
Vi har rätt så nyligen fått frågan gällande discgolfbana från en annan person och haft den
uppe till diskussion. I nuläget ser vi inte att vi kan genomföra ett bygge av en bana för
discgolf men inte uteslutet att vi kan titta närmare på det längre fram.
Förutom själva investeringen så behöver vi ta med en drift för att underhålla banorna.
Just nu har vi andra investeringar som ligger under fritid som ska genomföras under
2023-2024.
Stora delar av Salems kommun ägs av Stockholm vatten och där kan vi inte anlägga bana.
Där måste diskussionen tas med Stockholm vatten och områden som Stockholm vatten äger
kring Bornsjön har mycket strikta regler om vad som kan göras eller inte göras.
Vi har fångat upp frågan om önskemål gällande discgolf och det är som sagt inte uteslutet
att vi tittar närmare på ev. placering av banan längre fram.

Fråga 2 - Allmänhetens åkning
Fråga
Skriver detta mail i undran vem som styr allmänhetens istider?
De har nu gått fem dagar sedan senaste istiden för allmänheten, fem dagar av jullov
dessutom. Stackars barn och ungdomar i kommunen tycker jag. Jag har kollat genom
kalendern i ishallen, och de är inte mycket om dagarna, hur kan det då vara svårt att skrapa
ihop istid dör allmänheten? Tycker det bara känns tråkigt och synd.



Svar
Tack för ditt mail ang istider för allmänheten.
Ishallen driftas av ett bolag på uppdrag av Salems kommun. I det avtalet finns att det ska
vara allmänhetens åkning ett visst antal timmar per vecka och jag kan konstatera att det är
alldeles för få timmar utlagda just nu.
Jag kommer att omgående ta upp det med driftsentreprenören.

Fråga 3 - Saknas i Salem/Rönninge
Fråga
Facebook sidan. Händer i Rönninge -salem med omnejd.
Där jag startat en frågeställning vad man tycker saknas i salem-rönninge.
Svaren blev många och idéerna bra tycker vi .
Så önskar att ni tittar på det och skickar vidare till rätt ställe inom kommunen.
Vart vänder man sig för att lämna in ideer för kommunen?

Svar
Frågeställaren vill inte bli kontaktad.

Fråga 4 - Möllebadet
Fråga
Önskemål om att ha gungor vid möllebadet, trampbåtar, minigolfbana

Svar
Frågeställaren vill inte bli kontaktad

Fråga 5 - Skridskobana Uttran
Fråga
Kan kommunen skrapa upp en långfärdsskridskobana på Uttran nu när det har varit kallt
länge?

Svar - MSB svarade
Tack för din synpunkt.
För att kommunen ska anlägga skidspår och ploga snö på Uttran krävs det att kärnisen är ca
20 cm.
Denna vecka har vi mätt isen på några platser i Uttran och medeltjocklek är ca 13 cm.
Då Kärnisen är fortfarande för tunn, och den växer mycket långsamt trots att det är kallt. Vi
kan därför inte ploga sjön. Plogningen sker med fyrhjulingar (ATV) som väger drygt 500 kg
inklusive förare och med den ojämna isen vore det en för stor säkerhetsrisk.



Fråga 6 - Bidrag till föreningar
Fråga
Jag skriver för att efterfråga om det hade varit möjligt att få information om de ideella

föreningar som har fått bidrag från er under åren 2021-2022. Detta gäller alla ekonomiska

bidrag som har getts till en ideell förening.   
Vilka former av bidrag? 

● Föreningsbidrag 
● Projektbidrag

● Verksamhetsbidrag

● Aktivitetsbidrag

● Stipendier 
● Lokalstöd 
● IOP avtal 

Alla former av ekonomiska medel som kommer från region, kommun eller en stiftelse. 
Vilken information letar vi efter: 

● Föreningsnamn

● Summa 

Handlingarna får gärna skickas till denna mejladress helst i digitalt format, men även i

inskannat format. 

Svar
Ni efterfrågade en sammanställning på föreningar som fått olika typer av bidrag samt belopp
på dessa bidrag under perioden 2021-2022.
I bifogad fil hittar ni sammanställning för de bidrag och stipendier som delats ut till föreningar
under perioden 2021-2022 från Kultur- och fritidsförvaltningen i Salems kommun.

Fråga 7 - Salemsvallen
Fråga
Önskemål om att ordna idrottsplatsen vid salemsvallen

Svar
Du har lämnat en synpunkt gällande Salemsvallen.
Har du möjlighet att beskriva lite mer vad du har för önskemål kring Salemsvallen.

Fråga 8 - Allmänna frågor/synpunkter kring föreningar, idrott och bidrag
Fråga
Vilka föreningar får bidrag och vilken kontroll har kommunen? Får skytteklubben bidrag.
Eftersom era lösningar på kommunalt ansvar är att privatisera. Hur kontrolleras detta och av
vilka?



Svar
Frågeställaren vill inte bli kontaktad.

Fråga 9 - Bollplaner som inte nyttjas
Fråga
Vad har kommunen för plan för alla enorma ytor med grusplaner inom kommunen som idag
inte används alls? I centrum finns tex en stor grusplan med läktare och belysning som skulle
kunna göras om till en konstgräsplan eller något annat. Det finns minst 4 andra mindre
grusplaner som inte nyttjas i den utsträckning de borde kunna nyttjas.

Svar
Du hade lämnat in en fråga gällande grusplaner i kommunen.
Säby bollplan som är den plan som ligger nedanför Salems centrum kommer framöver
bebyggas. Tanken på den platsen är både bostadshus och park. På följande länk kan du
läsa mer om planerna: https://www.salem.se/bygga-bo--miljo/salems-nya-stadskarna/
På småplanerna som är grusbelagda finns just nu inga planer att göra om underlaget eller
liknande. Vi hade uppe ett ärende för några år sedan att byta underlaget till konstgräs på
några av planerna men det förslaget gick inte igenom då. Frågan kommer att komma upp
igen framöver men just nu är det inget pågående arbete kring det.

Fråga 10 - Aktiviteter i Rönninge/Salem
Fråga
Vilka aktiviteter fattas i salem frågade vi på Facebook Se svaren.... Bovlinghall, skateboard
park,midsommarfirande,stor Organiserad parklek med
fritidspedagoger,4h,grillplats,taturled,klätterställningar för olika
åldrar,trampbilsbanor,bastu/kallbadhus i uttran, ett lidl, torghandel,ridskola,vandringsled runt
uttran, danscenter, sagostig mm mm ,allt går att läsa på händer i rönninge-salem med
omnejd. Vilket jag önskar ni tittar på. Vi behöver göra saker som gör att det finns mer
ktiviteter i rönninge/salem. Här har vi som bor här sagt vårt.hoppas att ni lyssnar och gör
lite/något av detta för det behövs

Svar
Tack för alla dina bra förslag på nya verksamheter/aktiviteter i kommunen. Vi tar med oss
förslagen i arbetet framåt och även om inte allt går att genomföra så har flera saker du
nämner redan gjorts eller är på väg att göras.
Jag ska försöka besvara de frågeställningar som rör Kultur och fritid.

- Vi har idag inte möjligheten att hålla midsommarfirande i kommunal regi.
- En skateboardpark finns vid Fritidsgården Huset, intill boulebanan.
- En 4H gård finns vid Ersboda där kommer anläggas en anpassad grillplats.
- Grillplats utformad för alla finns vid Garnudden och en ny anläggs i skrivande stund vid
Möllebadet.
- Från Bergaholm utgår friluftsleder runt Bornsjön och vid Garnudden finns ett 1,5 km långt
ledstråk för personer med synnedsättning.
- Vi har 4 st. näridrottsplatser med lekutrustning.

https://www.salem.se/bygga-bo--miljo/salems-nya-stadskarna/


Är inte säker på vad du menar med danscenter men Kulturskolan har ett brett utbud av
danskurser och Medley har träningspass av danskaraktär.
- 3 st. Swimrun-banor utgår idag från Bubblans multisportanläggning och möjlighet till
utbyggnad är under utredning.

Fråga 11 - Möllebadet
Fråga
Möllebadet är fullt med bajs av kanadagäss och behöver städas

Svar
Frågeställaren vill inte bli kontaktad.

Fråga 12 - Minigolfbanan Möllebadet
Fråga
Rusta upp och öppna minigolfbanan vid Möllebadet.

Svar
Tack för din synpunkt gällande minigolfbanan vid Möllebadet.
Vi har precis fått klart med en ny entreprenör för Möllebadet. Den entreprenören är
intresserad av att rusta upp minigolfbanan.
Det kräver ganska mycket för att få den i spelbart skick men ev. kan den komma att tas i
bruk under sommaren annars är förhoppningen att den ska kunna vara i bruk till nästa
sommar.

Fråga 13 - Discgolfbana
Fråga
Hej, Jag undrar om det finns förutsättningar och intresse i kommunen för att anlägga en
discgolf bana? Och hur skulle man gå tillväga för att driva ett sådant projekt?

Svar
Tack för ditt mail gällande förfrågan att anlägga Discgolf bana i Salem.
Discgolf är intressant och vi har haft uppe diskussion i förvaltningen att i framtiden titta på
möjligheten att kanske kunna anlägga en bana.
Just nu har vi inte medel till att kunna göra det men jag hoppas vi kan börja titta närmare på
om det skulle vara möjligt lite längre fram.

Fråga 14 - Badramp Möllebadet
Fråga
Varför finns det ingen badramp för funktionshindrade vid Möllebadet i år
Vilka bad i kommunen har ramp

Svar
Badrampen på Möllebadet är på plats sedan några veckor tillbaka.



Möllebadet är Salems kommuns enda officiella utomhusbad så det är bara där det finns
badramp.

Fråga 15 - Sopor Möllebadet
Fråga
Jag undrar lite hur det går med möllebadet.
Vet att man hade svårt att få någon som tar hand om kiosken men finns det någon plan för
rengöring(tömning soptunnor)

Svar
Vi har just nu problem med en man som kommer till Möllebadet på kvällar eller tidiga mornar
och tömmer ut alla soptunnor på gräset för att leta pantburkar och då passar även fåglarna
på att dra runt på matrester m.m.
Vi har sophantering (plockning och tömning av kärl) varje förmiddag och entreprenören (som
öppnar kiosken snart) är där under dagen och plockar skräp. Entreprenören har vid 2 tillfälle
stött på mannen som tömmer ut kärlen och försökt att prata honom tillrätta men tyvärr
fortsätter han ändå. Entreprenören tömmer kärlen på kvällen när toaletterna låses men sen
hinner det komma endel skräp i papperskorgarna under kvällen.

Fråga 16 - Sopor Möllebadet
Fråga
Skötseln av Möllebadet är under all kritik. Det ligger sopor överallt och otroligt mycket sopor
ligger rund soptunnorna. Man ser att det inte hämtats eller städats under en längre tid. Det
ser väldigt otrevlig miljö.
Toaletterna och omklädningsrummen är väldigt ofräscht att använda.
Vi har bott i Salem sedan 10 år tillbaka men aldrig sett en hög nivå av misskötsel på
Möllebadet tidigare. Hade jag tagit bilder hade ni varit chockade över hur det har sett ut i
flera dagar.
Kommunen har tusentals ungdomar som är ute efter ett sommarjobb. Vad väntar ni på?

Svar
Det var tråkigt att du upplever det så illa på Möllebadet.
Jag var där så sent som i torsdags och det såg bra ut men tyvärr har det tydligen inte
mäktats med under Midsommarhelgen.
Vi har just en ny entreprenör med sommarjobbare på plats och vi räknar med att kunna
vända detta så badet ska bli trivsamt igen.
Det är för närvarande också problem med en man i området som tömmer alla sopkärl när
tillfälle ges i jakt på pant. Därav har också arbetet med att hålla rent och snyggt försvårats
med den typ av medvetna nedskräpning vi inte sett tidigare.



Fråga 17 - Möllebadet
Fråga
Är det ingen som ska driva kiosken på Möllebadet i år ?
I så fall varför?
Var det ingen som ansökte om att arrendera?
Varför går i så fall inte kommunen in och tar över det?

Svar
Vi har sedan nyligen en ny entreprenör på plats för att driva Möllebadet. De kommer öppna
kiosken, förhoppningsvis redan den här veckan.
Tills den är igång får vi göra det bästa av det härliga badvädret och varför inte passa på att
nyttja den nyanlagda fina grillplatsen i kvällssolen.

Fråga 18 - Fritidsfältare
Fråga
Sedan i Söndags har jag försökt nå kommunens Fritidsfältare. Jag har ringt alla de tre
nummer som finns på kommunens hemsida, dvs verksamhetschef, fritidsgården, samt
mobilen som direkt går till fritidsfältarna. Många försök har det blivit, på olika tider,
bådeunder kontorstid, och på kvällen då gården, ocg fältarna jobbar.
Meningen är väl att detta är en grupp som ska vara lätta att nå? Det är ju ofta snabba ryck
när det kör ihop sig när barn och unga berörs.
Det är ju visserligen semestertider, men men….
I alla fall mejlade jag också Victoria Skynäs. Hon är på semester, men jag fick ändå svar från
kommunen. Tydligen var det via den vägen som slutligen en av fältarna ringde upp i går.
Vad hade hänt ifall jag inte varit så ihärdig i mina försök att nå dom? Antagligen inget.
Det kan ju vara både viktigt och brådskande.
Jag vet inte under vilken förvaltning fritidsfältarna sorterar. Men jag hoppas den som är
ansvarig ser till att det blir lättare att komma i kontakt med fritidsfältarna och deras chef
framöver.
De tider som står att fältarna jobbar på kommunens hemsida visade sig heller inte stämma
nu under sommaren. Det kan ju vara bra om det står rätt, samt vart man annars vänder sig
vid akuta problem, typ trakasserande ungdomsgäng.

Svar
Jag fick ditt mejl angående att du försökt nå kommunens Fritidsfältare under veckan.
Fritidsgåren och Fritidsfältarna är en del av Kultur- och fritidsförvaltningen och vår
policy liksom för resten av kommunen är att återkomma senast inom ett dygn vid
lämnat telefonmeddelande.
Jag beklagar att återkoppling dröjt den här gången men ser att du nu fått kontakt med
en av fältarna. Det är väldigt begränsad tid som de är ute och fältar och man kan inte
alltid räkna med att nå dem i stunden.
Vi tar självklart med oss dina synpunkter om dåligt uppdaterad info på hemsidan.



Fråga 19 - Gör om grusplanerna
Fråga
Fotbollsplan och basketplan Det finns en grusplan som skulle kunna få ett lyft för
området med enkla medel. Grusplanen konverteras till konstgräs och asfalten brevid
till en basketplan. Hoppas att detta sker. Hade varit grymt bra. Grusplanen ligger i
området vid murkelstigen, champinjonstigen

Svar
Tack för din synpunkt ang grusplanen vid murkelstigen/champinjonstigen. Just nu finns
inga planer på att lägga konstgräs på den planen men vi har kvar ditt önskemål för
framtida satsningar.
Det är viktigt för oss att få in önskemål för att lättare kunna göra bra prioriteringar när
vi skapar ytor för aktivitet.
Önskar dig en fortsatt fin sommar!

Fråga 20 - Uppdatera hemsidan
Fråga
Uppdatera informationen rörande Nedre Söderby på er hemsida under sevärdheter och
besöksmål… Tyvärr skriver ni där att det är stängt pga pandemin…I själva verket öppet varje
dag i juli. Och helger under sensommaren. Synd om de ideella som driver stället att det står
fel. Sidan senast uppdaterad 2020…

Svara
Frågeställaren vill ej bli kontaktad. Sidan är nu uppdaterad.

Fråga 21 - Möllebadet fågespillning
Fråga
Så himla dålig skötsel av kommunen gällande möllebadet. Hur kan man tillåta att
kommunens enda bad ser ut på detta vis med fågelskit överallt.

Svar
Frågeställaren vill ej bli kontaktad.

Fråga 22 - Utegym
Fråga
Synpunkt för ett nytt utegym i området Uttringe/Toredal Till Salems kommun, Jag vill härmed
framföra min starka önskan om att ett nytt utegym etableras i området Uttringe/Toredal. Det
nuvarande utegymmet i Möllespåret har visserligen varit en välkommen tillskott till vårt
område, men dess placering i skogen har skapat vissa utmaningar, särskilt för kvinnor som
vill träna där. Genom att skapa ett nytt och bättre beläget utegym, kan vi öka
träningsmöjligheterna för hela samhället och främja en hälsosam och inkluderande livsstil för
alla. Det finns flera avgörande skäl till varför ett nytt utegym bör övervägas i området
Uttringe/Toredal: Tillgänglighet och trygghet: Den nuvarande placeringen av utegymmet i
skogen kan avskräcka kvinnor och andra från att utöva sin träning där på grund av
säkerhetsaspekter. Genom att förlägga utegymmet till ett mer centralt och synligt område,



kan fler känna sig trygga och bekväma att använda faciliteten när som helst på dagen.
Jämställdhet: Det är viktigt att skapa träningsmiljöer där alla känner sig välkomna och
jämlika. Ett nytt utegym i ett mer tillgängligt område skulle hjälpa till att överbrygga
könsskillnader och uppmuntra kvinnor att delta i fysisk aktivitet utan att känna sig borttittade
eller osäkra. Det skulle också bredda den geografiska spridningen med ett utegym "på andra
sidan" Rönninge. Hälsa och välbefinnande: Träningsmöjligheter nära vårt boende är
avgörande för att uppmuntra en hälsosam livsstil. Genom att placera utegymmet i
Uttringe/Toredal-området, kan vi främja en aktiv vardag för alla boende, vilket i sin tur kan
leda till bättre hälsa och välbefinnande för hela samhället. Social gemenskap: Ett välbeläget
utegym skulle också fungera som en mötesplats för samhället, där människor kan träffas
och utöva träning tillsammans. Detta kan bidra till att stärka gemenskapen och främja
positiva relationer mellan invånarna. Avslutningsvis vill jag framhäva vikten av att Salems
kommun tar detta förslag i beaktande. Genom att investera i ett nytt utegym i
Uttringe/Toredal-området visar kommunen sitt engagemang för invånarnas hälsa, trygghet
och jämställdhet. Jag är övertygad om att detta initiativ kommer att vara till nytta för oss alla
och bidra till att göra vårt samhälle ännu bättre. Tack för att ni tar er tid att läsa och överväga
denna synpunkt.

Svar
Tack för din synpunkt.
På kultur- och fritidsförvaltningen har vi lyft frågan om ytterligare utegym i kommunen då vi
ser en ökad efterfrågan. Det som du beskriver gällande trygghet är en mycket viktig del att ta
hänsyn till när det kan bli aktuellt med nytt utegym.
Vi har sedan förra året lagt in förslag till investering av utegym men har inte fått klartecken
på när vi kan få pengar till det.

Fråga 23 - Stökiga personer på biblioteket
Fråga
Stökigt på Salems bibliotek. Anställ vakter till biblioteket för att upprätthålla ordning och
avhysa stökiga ungdomar. För allas bästa. Ska inte vara en samlingsplats för stökiga
personer.

Svar från säkerhetssamordnare
Vad tråkigt att du upplever att det är stökigt på biblioteket. Kommunen har väktare som
bevakar kommunens samtliga fastigheter, inkl biblioteket. Bibliotekspersonalen brukar kunna
hantera sina besökare själva på ett bra sätt, men skulle det upplevas allt för stökigt så har de
möjlighet att tillkalla kommunens bevakningsbolag. Upplever du det stökigt igen på
biblioteket, så prata med personalen på plats så ska det nog kunna hanteras.

Fråga 24 - Fritidsgård för yngre
Fråga
Ungdomsgård för mellanstadiet; Hur tänker man när det inte finns möjlighet för barn i
mellanstadieåldern att nyttja ungsomsgården? All forskning säger att man, för att stävja
framtida problem, behöver erbjuda insatser redan från andra klass.. Detta behöver
prioriteras och lösas snabbt. Som det är idag så har våra ungdomar i mellanstadieåldern



ingenstans att vara förutom ”gatan”. Oerhört stor risk att dom fångas upp av element som
inte gagnar någon..

Svar
Du hade en fråga kring mellanstadieungdomar på fritidsgården.
Fritidsgården har öppet för årskurs 6 och 7 på vardagar måndagar-fredagar kl: 14.00-17.30.
Våra fritidsfältare som arbetar både på fritidsgården och i skolorna på dagtid, rör sig även
mycket runt i kommunen under kvällar och helger och har förhållandevis bra överblick över
kommunens ungdomar och upptäcker ganska snabbt om yngre barn rör sig i fel kretsar. Vi
upplever just nu att det är väldigt få mellanstadiebarn ute på kvällar och helger och vi har
generellt svårt att få ungdomarna i 6:an att komma till fritidsgården men det blir sedan mer
populärt senare upp i högstadiet.
Jag skulle nog säga att just fältverksamheten ett viktigt verktyg att upptäcka barn och unga
som är på fel bana. Våra fritidsfältare arbetar på ett sätt som man ofta inte gör i andra
kommuner där fritidsfältarna både finns i skolan och ute på kvällar och helger, det gör att
man kan se barn och ungdomar i många olika sammanhang.
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Kultur- och fritidsnämnden

KoF § xx 5
Dnr. KFN/2023:42 - 816

Salems kommuns idrottsstipendium 2023
Kultur- och fritidsnämnden ska enligt reglementet årligen utse en idrottsstipendiat.

Följande regler har antagits för idrottsstipendiet:

1. Idrottsstipendiet kan utdelas till uppmuntran för förtjänstfulla eller lovande

insatser, till ledare eller aktiva inom idrottsrörelsen i Salems kommun.

2. Den sammanlagda stipendiesumman uppgår till 10 tkr.

3. Ansökan eller förslag på stipendiat skall vara Salems kultur- och fritidsenhet

tillhanda senast 2023-10-15.

Idrottsstipendiet har annonserats i Salems kommun Informerar, Salems Kommuns hemsida

och i Föreningsinfo. Vid ansökningstidens slut har 9 stycken nomineringar/ansökningar

inkommit.

Stipendiet kommer delas ut vid kommunfullmäktige torsdag den 14 december 2023.

Förslag till beslut
1. Kultur- och fritidsnämnden beslutar tilldela 2023 års idrottsstipendium till

2. Kultur- och fritidsnämnden antog följande motivering:

_________________

Beslutsexpediering:

Förslagsställare

Stipendiat

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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Kultur- och fritidsförvaltningen
Henrik Svensson
Nämndsekreterare Kultur- och fritidsnämnden

Salems Kommuns Idrottsstipendium 2023

Förslag till beslut
1. Kultur- och fritidsnämnden beslutar tilldela 2023 års idrottsstipendium till

2. Kultur- och fritidsnämnden antog följande motivering:

Ärendet

OBS! Ärendet tillhörande handlingar kommer delas ut vid sammanträdet.

Kultur- och fritidsnämnden ska enligt reglementet årligen utse en idrottsstipendiat.
Följande regler har antagits för idrottsstipendiet:

1. Idrottsstipendiet kan utdelas för förtjänstfulla eller lovande insatser eller
gärningar, till ledare, eldsjäl, förening eller aktiva inom idrottsrörelsen i Salems
kommun.

2. Den sammanlagda stipendiesumman uppgår till 10 tkr.

3. Ansökan eller förslag på stipendiat skall vara Salems kultur- och fritidsenhet
tillhanda senast 2023-10-15.

Idrottsstipendiet har annonserats i Salems kommun Informerar, Salems Kommuns
hemsida och sociala medier samt i Föreningsinfo. Vid ansökningstidens slut har 9 stycken
nominerat 7 stycken olika förslag på stipendiater.
Stipendiet kommer delas ut vid kommunfullmäktige torsdag den 14 december 2023.

Annika Holmertz
Kultur- och fritidschef

Henrik Svensson
Fritidskonsulent/Nämndsekreterare

Delges

Arkiv
Förslagsställare
Stipendiat
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Kultur- och fritidsnämnden

KoF § xx 6
Dnr. KFN/2023:9 - 006

Ordförande och förvaltningschef informerar

-

Förslag till beslut
Kultur- och fritidsnämnden godkänner redovisningen av ordförandens och
förvaltningschefens information.

_________________

Beslutsexpediering:

Arkiv

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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Kultur- och fritidsnämnden

KoF § xx 7
Dnr. KFN/2023:10 - 006

Anmälningsärenden
● 2023-11-06 Telge Inköp, Ändring av avtal TI 2018-1006 Drift- och underhåll av

Säby sim. och sporthall
● 2023-10-16 Kommunstyrelsen, KS § 99 Ansökan om sponsorstöd för Salems IF

säsongen 2023/2024
● 2023-10-05 Kommunfullmäktige, KF § 51 IT-strategi

Förslag till beslut
Kultur- och fritidsnämnden beslutar att godkänna redovisningen av anmälningsärenden.

_________________

Beslutsexpediering:

Arkiv

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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